

- Erschließen von Marktsegmenten für innovative Medizinprodukte und Desinfektionssysteme
- Planung und operative Begleitung der nachhaltigen Umsetzung positivaggressiver Vertriebsstrategien
- Steuerung der direkten Abwicklung von Großprojekten mit potentiellen Key Accounts sowie „Leuchttürmen“ der Branche
- Optimierung und Unterstützung zentraler Schnittstellen zu Abteilungen Vertrieb, Produktentwicklung und Marketing
- Controlling von Budget und Finanzen im Business Development Medical

- *Exploitation of market segments for innovative medical devices and disinfection systems*
- *Planning and operative support of sustainable implementation of positive-aggressive sales strategies*
- *Controlling of direct execution of capital projects with potential key accounts as well as “beacons” of the field*
- *Optimization and support of central interfaces with the departments sales, product development and marketing*
- *Controlling of budget and finances in business development medical*